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La şedinţa ordinară a Consiliului Local al 

Municipiului Arad, care a avut loc în data de 26 
octombrie 2022, au fost prezenți 22 de consilieri 
locali din totalul de 23,  din care,  17 prezenți în sala 
de ședință, iar 5 consilieri (dna Vornicu, dna Săbău, 
dl. Galea, dl. Stana, dl. Costea) au fost prezenţi  prin 
platforma on-line de videoconferință Join Zoom 
Meeting.  

A absentat dl. Decebal Fordon. 
Şedinţa a început la ora 14,00 şi s-a 

încheiat la ora 14,30. 
Şedinţa a fost condusă de către domnul 

consilier Cosmin BURUC. 
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Au participat: din partea executivului: dl. primar Călin Bibarţ, dl. viceprimar Lazăr Faur,  domnul 
viceprimar Ilie Cheşa, dna Lilioara Stepanescu, secretar general, dl. Bogdan Boca, administrator public, dl. 

Ştefan Szuchanszki, director executiv al Direcţiei 
Patrimoniu, dna Marinela David, director executiv 
al Direcţiei Economice, dna Lucia Giurgiu, director 
executiv, Direcţia Tehnică,  dna Liliana Florea, 
director executiv al Direcţiei Edilitare, dl. Pavel 
Neamţiu, director executiv, Direcţia Venituri, dna 
Ioana Albu, şef birou, Biroul Juridic, Contestaţii, 
dna Marinela Betea, consilier juridic în cadrul 
Direcţiei Venituri, dna Daniela Creştin, consilier, 
Compartimentul Guvernanţă Corporativă, dna 
Mirela Szasz, şef serviciu, Serviciul Construcţii şi 
Urbanism, dna Ioana Bărbătei, consilier, Serviciul 
Date Urbane, Protejare Monumente, dl. Răzvan 

Săvan, consilier, Serviciul Date Urbane, Protejare 
Monumente, dl. Denis Bot, consilier, Cabinet 
Primar, dl. Cristian Cotuna, inspector de 
specialitate, Cabinet viceprimar, dl. Alexandru 
Popa, referent, Compartimentul Relaţii Mass-
Media, dna Ralu Cotrău, consilier, Compartimentul 
Relaţii Mass-Media, dl. Florin Maruşca, consilier, 
Serviciul Relații Externe, Protocol Intituțional, dl. 
Cristian Todinca, referent, Compartimentul Relaţii 
Mass-Media, dl. Mihai Mitrofan, consilier, 
Compartimentul Relaţii Mass-Media, dl. Varjasy 
Kristian, referent, Cabinet Primar, dna Denisa 
Bătăneanţ, consilier, Compartiment Guvernanţă 

Corporativă, dna Czibrik Monica, şef serviciu, Serviciul Administraţie Publică Locală, dna Mirela Sonyi, 
consilier juridic, dl. Emanuel Cotuna, consilier juridic, dna Florina Ispas, consilier, dna Ionela Domilescu, 
consilier, dna Carmen Popa, consilier în cadrul aceluiaşi serviciu.  

Alţi participanţi:  
- reprezentanți ai agenţilor economici şi instituţiilor culturale de sub autoritatea Consiliului Local al 
Municipiului Arad: dna Daniela Pădurean-Andreica, director executiv al Centrului Municipal de Cultură Arad, 
dl. Bogdan Costea, manager, Teatrul Clasic „Ioan Slavici” Arad, dl. Nicolae Mehelean, director general al 
SC RECONS SA Arad, dna Oana Pârvulescu, director general al Serviciului Public de Interes Local “Direcția 
de Asistență Socială Arad”, dl. Sergiu Bacoş, manager, Filarmonica Arad; 
- invitaţi: dna Oana Ţolea, consilier juridic, Agenția de Dezvoltare Intercomunitară Sistem Integrat de 
Gestionare a Deșeurilor Arad, dl. Reinholtz Mihai, inginer,  Agenția de Dezvoltare Intercomunitară Sistem 
Integrat de Gestionare a Deșeurilor Arad; 
- presa: Raluca Medeleanu – „Special Arad”, Lucian Şerban – „Arq.ro”, Diana Duţu – „Aradon/Jurnal 
Arădean”, Maria Bognar Tunde – „Nyugati Jelen”. 

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea în site-ul Primăriei Municipiului Arad, prin afişare 
pe panoul de afişaj de la intrarea în Primăria Municipiului Arad, în data de 20.10.2022, a Dispoziţiei 
Primarului Municipiului Arad nr. 2446/20.10.2022, prin comunicarea tuturor reprezentanţilor mass-media 
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acreditaţi,  a convocatorului, cuprinzând data, ora, locul şedinţei, ordinea de zi şi documentele înscrise pe 
ordinea de zi. La dosarul prezentei şedinţe sunt arhivate dovezi obiective în acest sens. 

Consilierii locali, primarul, viceprimarii, secretarul general, precum şi toţi responsabilii din executiv, 
societatea civilă, precum şi reprezentanţii mass-media au primit documentele şedinţei, avizele comisiilor de 
specialitate şi amendamentele formulate de consilieri. 
           Convocarea şedinţei s-a asigurat prin punerea la dispoziţie fiecărui consilier, în ziua de 20.10.2022, 
a invitaţiei la şedinţă, cuprinzând data, ora şi locul desfăşurării acesteia, precum şi ordinea de zi. 

Documentele înscrise pe ordinea de zi au fost puse la dispoziţie în data de 20.10.2022, în format 
electronic şi transmise prin poşta electronică tuturor aleşilor locali, funcţionarilor publici implicaţi, presei ş.a. 
 În cadrul şedinţei,  am consemnat următoarele:  
 

Dl. primar: - Bună-ziua!  Se va intona Imnul de Stat. 
(n.n. În cadru solemn este ascultat Imnul Național al 
României). 
Dl. primar: - Mulţumesc frumos! Mulţumesc pentru 
prezenţă, inclusiv celor din on line. Avem şedinţa 
ordinară a lunii octombrie şi apoi, în continuare, că mai 
erau două, trei materiale, chiar patru, s-a mai convocat 
şi o extraordinară, ca să nu mai venim şi cu o altă 
ocazie, aşa că vom merge dintr-o şedinţă în cealaltă şi 
propun ca partea de interpelări s-o facem la sfârşitul 
celor două şedinţe, ca să nu mai facem diferenţiere. 
Vorbim prima dată despre ordinea de zi a şedinţei 
ordinare, pe care aţi primit-o toată lumea. Mai sunt alte 

propuneri? Nu sunt! Supun la vot următoarea  

Ordine de zi 

 

1. Proiect de hotărâre nr. 534/2022 referitor la neexercitarea dreptului de preempțiune cu privire la 
achiziționarea apartamentului nr. 2, situat în Arad, str. Octavian Goga, nr. 2 - inițiativa primarului 

2. Proiect de hotărâre nr. 546/2022 privind actualizarea inventarului bunurilor imobile proprietatea 
privată a Municipiului Arad - inițiativa primarului. 

3. Proiect de hotărâre nr. 554/2022 privind acordul de principiu în vederea transferului dreptului de 
proprietate al unor imobile din proprietatea publică a Municipiului Arad în proprietatea publică a 
Statului Român - inițiativa primarului. 

4. Proiect de hotărâre nr. 541/2022 privind aprobarea promisiunii bilaterale de vânzare – cumpărare 
cadru (antecontract) pentru vânzarea locuințelor de tip A.N.L. - inițiativa primarului. 

5. Proiect de hotărâre nr. 537/2022 privind aprobarea documentaţiei cadastrale de dezlipire a unor 
imobile proprietatea privată a Municipiului Arad, situate în Municipiul Arad - zona Balastiera 
Micalaca, înscrise în CF. nr. 360626 Arad, CF. nr. 360627 Arad, CF. nr. 360630 Arad, CF. nr. 
360631 Arad, CF. nr. 360633 Arad, CF. nr. 360635 Arad, CF. nr. 360636 Arad, CF. nr. 360640 
Arad, CF. nr. 360641 Arad, CF. nr. 360642 Arad, CF. nr. 360644 Arad - inițiativa primarului 

6. Proiect de hotărâre nr. 544/2022 privind alipirea unor imobile proprietatea Municipiului Arad, 
înscrise în CF nr. 362304 Arad și CF nr. 359762 Arad - inițiativa primarului. 
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7. Proiect de hotărâre nr. 547/2022 privind dezlipirea unui imobil proprietatea Municipiului Arad, 
Zona CET, înscris în CF nr. 356799 Arad - inițiativa primarului. 

8. Proiect de hotărâre nr. 548/2022 privind dezlipirea unui imobil proprietatea Municipiului Arad 
situate în Municipiul Arad, Strada Poetului nr. 120, înscris în CF nr. 350048 Arad - inițiativa 
primarului. 

9. Proiect de hotărâre nr. 539/2022  privind unele măsuri în vederea completării numărului de 
membri ai consiliului de administraţie de la  SC Gospodărirea Comunală SA Arad - inițiativa 
primarului. 

10. Proiect de hotărâre nr. 395/2022 privind stabilirea tarifelor aferente Bazinului de înot de polo - 
inițiativa primarului. 

11. Proiect de hotărâre nr. 396/2022 privind stabilirea tarifelor aferente Stadionului Municipal Arena 
Francisc Neuman - inițiativa primarului. 

12. Proiect de hotărâre nr. 397/2022 privind stabilirea tarifelor aferente zonei de agrement Ștrandul 
Neptun Arad - inițiativa primarului. 

13. Proiect de hotărâre nr. 535/2022 privind anularea creanţele fiscale restante administrate de 
organul fiscal local, mai mici de 40 lei aflate în sold la data de 31.12.2022 - inițiativa primarului. 

14. Proiect de hotărâre nr. 536/2022 privind indexarea pe baza ratei de schimb a monedei euro la 
data de 03.10.2022 a impozitului pe mijloacele de transport prevăzute la art. 470 alin. (5) și (6) 
din Legea nr. 227/2015 privind Codul  fiscal, cu modificările și completările ulterioare - inițiativa 
primarului. 

15. Proiect de hotărâre nr. 538/2022 privind aprobarea procedurii de publicare a listelor 
contribuabililor persoane juridice care nu au obligații fiscale restante la bugetul local - inițiativa 
primarului. 

16. Proiect de hotărâre nr. 459/2022 privind aprobarea Regulamentului pentru asigurarea suprafeței 
minime de spații verzi pentru lucrările de construcții și amenajări autorizate pe raza municipiului 
Arad - inițiativa consilierilor locali Curcanu Dorian-Florin, Săbău Daniela, Vlad Codrin-Dacian, 
Chifa Ioan, Stana Florin-Sebastian, Costea Cătălin, Mayer Siegfried, Buruc Alexandru-Cosmin, 
Cheșa Ilie, Aur Csilla, Galea Cristian-Aurel, Vornicu Dorina-Stela, Faur Lazăr, Barb Petru Nistor, 
Korodi Dan-Andrei, Horvath Julia, Fordon Decebal-Ciprian, Mariș Florin, Gaman Ioan, Waas 
Liliana-Viorica, Naaji Antoanela-Luciana, Ilioni Florin, Bognar Levente Grigorie. 

17. Proiect de hotărâre nr. 328/04.10.2022 ediția 1, revizia 1 privind aprobarea documentației de 
urbanism Plan Urbanistic Zonal (P.U.Z.) și Regulament Local de Urbanism (R.L.U.) 
aferent:„Demolare casă existentă și construire locuințe colective cu spații comerciale la parter", 
Mun. Arad, Calea Radnei, nr. 137, pe parcela identificată prin extrasul C.F. nr. 329081 - Arad 

18. Proiect de hotărâre nr. 428/04.10.2022 ediția 1, revizia 1 privind aprobarea documentației de 
urbanism Plan Urbanistic Zonal (P.U.Z.) şi Regulament Local de Urbanism (R.L.U.) aferent: 
„Construire clădire cu următoarele funcțiuni: spații comerciale la parter, apartamente la etaje", 
Mun. Arad, str. Andrenyi Karoly, nr. 3, pe parcela identificată prin extrasul C.F. nr. 352380- Arad. 

19. Proiect de hotărâre nr. 432/2022 privind aprobarea documentației de urbanism Plan Urbanistic 
Zonal (P.U.Z.) şi Regulament Local de Urbanism (R.L.U.) aferent: „Construire locuință ", Mun. 
Arad, str. Dr. Teodor Botiș, nr. 1, pe parcela  identificată prin extrasul C.F. nr. 316309, TOP: 
161.1569/1/3/27 /1/2/1 – Arad - inițiativa  primarului. 

20. Proiect de hotărâre nr. 529/2022 privind aprobarea documentației de urbanism: Plan Urbanistic 
de Detaliu: ,,Construire locuință P+M”, intravilan mun. Arad, str. Lipovei, nr. 82/A, județul Arad, 
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generat de imobilul cu extrasul de carte funciară: C.F. nr. 328499 – Arad, beneficiari: Vilagos 
Viorel-mircea și Vilagos Amalia-Alina– inițiativa primarului. 

21. Proiect de hotărâre nr. 552/2022 privind neasumarea responsabilității organizării și derulării 
procedurilor de atribuire a contractelor/ acordurilor-cadru pentru achiziția produselor aferente 
Programului pentru școli al României și a contractelor/acordurilor-cadru de prestare a serviciilor 
pentru derularea măsurilor educative, la nivelul Municipiului Arad, pentru anii școlari 2023-2027– 
inițiativa primarului 

22. Proiect de hotărâre nr. 555/2022 pentru modificarea componenței parcului auto al Municipiului 
Arad – inițiativa primarului. 

23. Proiect de hotărâre nr. 553/2022 privind stabilirea numărului şi al cuantumului burselor acordate 
în învăţământul preuniversitar cu frecvență din Municipiul Arad în anul școlar 2022-2023 – 
inițiativa primarului. 

24. Proiect de hotărâre nr. 543/2022 privind încheierea cu SC Gospodărirea Comunală Arad SA a 
unui contract de servicii de curățenie și igienizare, în temeiul prevăzut de art. 31 din Legea nr. 
98/2016 privind achizițiile publice, cu modificările și completările ulterioare - inițiativa primarului. 

25. Proiect de hotărâre nr. 549/2022 privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Arad nr. 451/28.11.2017 privind aprobarea documentației tehnico-economice a obiectivului de 
investiție: „DALI - Extindere și modernizare Grădinița PP Prichindel, Arad, str. Fabius nr. 8”– 
inițiativa primarului 

26. Proiect de hotărâre nr. 545/2022 privind modificarea statului de funcţii al Filarmonicii Arad - 
inițiativa primarului 

27. Proiect de hotărâre nr. 550/2022 privind aprobarea procesului-verbal/stenogramei ședinței 
publice ordinarea Consiliului Local al Municipiului Arad din 27 iulie 2022 – inițiativa primarului 

28. Proiect de hotărâre nr. 551/2022 privind aprobarea procesului-verbal/stenogramei ședinței 
publice extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Arad din 9 august 2022 – inițiativa 
primarului 

29. Informări privind activitatea operatorilor economici de sub autoritatea Consiliului Local al 
Municipiului Arad 

30. Notificări diverse, corespondenţă adresată Consiliului Local al Municipiului Arad 

31. Interpelări, întrebări, petiţii, declaraţii politice şi alte probleme supuse atenţiei Consiliului Local al 
Municipiului Arad 

Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? On line?  
Unanimitate – 22 consilieri prezenţi.  

S-a adoptat Hotărârea nr. 556 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. primar: - Toată lumea pentru. Mulţumesc frumos! Domnule preşedinte, aveţi cuvântul! Am rugămintea, 
dragi colegi, pentru că este şi după-masă şi sunt materiale foarte multe, dacă reuşim să fim cât se poate de 
practici, pragmatici şi scurţi în exprimare. Vă mulţumesc!  
Dl. Buruc C: - Bună-ziua! 

1 
Proiect de hotărâre nr. 534/2022 referitor la neexercitarea dreptului de preempțiune cu privire la 
achiziționarea apartamentului nr. 2, situat în Arad, str. Octavian Goga, nr. 2 - inițiativa primarului 

Dl. Buruc C: - Dacă nu sunt intervenţii,  supun la vot. Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? On-line? 
Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 557 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
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2 
Proiect de hotărâre nr. 546/2022 privind actualizarea inventarului bunurilor imobile proprietatea 

privată a Municipiului Arad - inițiativa primarului 

Dl. Buruc C: - Dacă nu sunt intervenţii supun la vot. 
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? On-line? 

Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 558 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

3 
Proiect de hotărâre nr. 554/2022 privind acordul de principiu în vederea transferului dreptului de 
proprietate al unor imobile din proprietatea publică a Municipiului Arad în proprietatea publică a 

Statului Român - inițiativa primarului 

Dl. Buruc C: - Nu sunt intervenţii. Supun la vot.  
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? On-line? Doamna Vornicu şi dna Săbău? 

Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 559 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

Dl. Buruc C: - Mulţumim! 

4 
Proiect de hotărâre nr. 541/2022 privind aprobarea promisiunii bilaterale de vânzare – cumpărare 

cadru (antecontract) pentru vânzarea locuințelor de tip A.N.L. - inițiativa primarului 

Dl. Buruc C: - Nu sunt intervenţii. Supun la vot.  
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? On-line, dna Vornicu, dna Săbău, dl. Galea, dl. Stana, dl. Costea? 

Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 560 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

Dl. Buruc C: - Mulţumim! 

5 
Proiect de hotărâre nr. 537/2022 privind aprobarea documentaţiei cadastrale de dezlipire a unor 

imobile proprietatea privată a Municipiului Arad, situate în Municipiul Arad - zona Balastiera 
Micalaca, înscrise în CF. nr. 360626 Arad, CF. nr. 360627 Arad, CF. nr. 360630 Arad, CF. nr. 360631 

Arad, CF. nr. 360633 Arad, CF. nr. 360635 Arad, CF. nr. 360636 Arad, CF. nr. 360640 Arad,  
CF. nr. 360641 Arad, CF. nr. 360642 Arad, CF. nr. 360644 Arad - inițiativa primarului 

Dl. Buruc C: - Nu sunt intervenţii. Supun la vot.  
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă?  

On-line, dna Vornicu, dna Săbău, dl. Galea, dl. Stana, dl. Costea? 
Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 561 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. Buruc C: - Mulţumim! 

6 
Proiect de hotărâre nr. 544/2022 privind alipirea unor imobile proprietatea Municipiului Arad, 

înscrise în CF nr. 362304 Arad și CF nr. 359762 Arad 
 - inițiativa primarului 

Dl. Buruc C: - Nu sunt intervenţii. Supun la vot.  
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? On-line? 

Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 562 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
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7 
Proiect de hotărâre nr. 547/2022 privind dezlipirea unui imobil proprietatea Municipiului Arad,  

Zona CET, înscris în CF nr. 356799 Arad - inițiativa primarului 

Dl. Buruc C: - Nu sunt intervenţii. Supun la vot.  
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? On-line? 

Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 563 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

8 
Proiect de hotărâre nr. 548/2022 privind dezlipirea unui imobil proprietatea Municipiului Arad 

situate în Municipiul Arad, Strada Poetului nr. 120,  
înscris în CF nr. 350048 Arad - inițiativa primarului 

Dl. Buruc C: - Nu sunt intervenţii. Supun la vot.  
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? On-line, dna Vornicu, dna Săbău, dl. Galea, dl. Stana, dl. Costea? 

Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 564 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

9 
Proiect de hotărâre nr. 539/2022  privind unele măsuri în vederea completării numărului de membri 

ai consiliului de administraţie de la  SC Gospodărirea Comunală SA Arad - inițiativa primarului 

Dl. Buruc C: -  Nu participă domnul Mariş. Supun 
la vot .  
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? Colegii din 
on-line, dna Vornicu, dna Săbău, dl. Galea, dl. 
Stana, dl. Costea? 
Dna Stepanescu L: - Domnul Costea nu s-a auzit. 
Doamna Săbău, am înţeles – împotrivă şi domnul 
Costea, de asemenea? Împotrivă? 
Dl. Buruc C: - Împotrivă. Da. Mulţumim! 
Dna Stepanescu L:- Toţi consilierii USR împotrivă?  
Dl. Stana F: - Da!  
Dna Stepanescu L: - S-au înregistrat 14 voturi 

pentru, 7 voturi împotrivă (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl.Curcanu, dl. Costea, dna Săbău, dl. Vlad)  şi 1 
consilier nu participă la vot (domnul Mariş) – 22 consilieri prezenţi.  

S-a adoptat Hotărârea nr. 565 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. Buruc C: - Mulţumesc!  

10 
Proiect de hotărâre nr. 395/2022 privind stabilirea tarifelor aferente Bazinului de înot de polo - 

inițiativa primarului 

Dl. Buruc C: -  Supun la vot. 
Cine este pentru? Colegii din on-line?  
Grupul USR să înţeleg că votaţi “împotrivă” sau “abţinere”?  
Dl. Vlad C: - Împotrivă! În rest, toată lumea  “abţinere” 
Dna Stepanescu L: - S-au înregistrat 15 abţineri, 7 împotrivă (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu, 
dl. Costea, dna Săbău, dl. Vlad)  – 22 consilieri prezenţi.  

PROIECTUL A FOST RESPINS. 
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S-a adoptat Hotărârea nr. 566 a Consiliului Local al Municipiului Arad, de respingere a proiectului de 
hotărâre.   
Dl. Bognar L: - Îmi daţi voie? 
Dl. Buruc C: - Da, vă rog, domnule Bognar! 
Dl. Bognar L: - În comisie am propus amânarea,  revin cu solicitarea pe care am avut-o, ca să analizăm 
impactul asupra sportului arădean şi ce măsuri se pot lua pentru a asigura destinaţia pentru care au fost 
construite aceste obiective în ceea ce priveşte sportul arădean. 
Dl. Buruc C: - Ok. Mulţumim! Trecem mai departe. 

11 
Proiect de hotărâre nr. 396/2022 privind stabilirea tarifelor aferente Stadionului Municipal Arena 

Francisc Neuman - inițiativa primarului 

Dl. Buruc C: - Supun la vot 
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? Colegii din On-line, dna Vornicu, dna Săbău, dl. Galea, dl. Stana, dl. 
Costea? 
Dna Stepanescu L: - Sunt înregistrate următoarele voturi:  

15 abţineri, 7 împotrivă (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu,  
dl. Costea, dna Săbău, dl. Vlad) – 22 consilieri prezenţi.  

PROIECTUL A FOST RESPINS.  
S-a adoptat Hotărârea nr. 567 a Consiliului Local al Municipiului Arad, de respingere a proiectului de 
hotărâre.  

12 
Proiect de hotărâre nr. 397/2022 privind stabilirea tarifelor aferente zonei de agrement Ștrandul 

Neptun Arad - inițiativa primarului 

Dl. Buruc C: - Supun la vot.  
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? Colegii din on-line? 

Dna Stepanescu L: - 15 abţineri, 7 împotrivă (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu, dl. Costea, dna 
Săbău, dl. Vlad) – 22 consilieri prezenţi.  
Dl. Faur L: - Un consilier nu participă la vot, dna secretar!  
Rezultatul votului:  

14 abţineri, 7 împotrivă (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu, dl. Costea, dna Săbău, dl. Vlad) 
şi 1 consilier nu participă la vot (dl. Faur) – 22 consilieri prezenţi. 

PROIECTUL A FOST RESPINS. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 568 a Consiliului Local al Municipiului Arad, de respingere a proiectului de 
hotărâre.  
Dl. Faur L: - Zic eu? 
Dl. primar: - Şi apoi completez eu, la urmă! 
Dl. Faur L: - Bun. Rugămintea este ca,  pentru aceste hotărâri, care prevedeau modificarea unor tarife, la 
bazinul de polo, la stadion şi la ştrand, invitaţia noastră este să constituim un grup de lucru format din 
reprezentantul fiecărui grup de consilieri locali şi să ne aşezăm la masă cu executivul Ştrandului „Neptun” 
pentru a găsi o soluţie pe această temă şi până la şedinţa viitoare să putem adopta, la propunerea 
dumnealor, un proiect de hotărâre care să prevadă noile tarife la un nivel realist, care să fie si suportabil 
pentru arădeni şi să ajute şi Societatea „Recons” să funcţioneze în continuare în parametri optimi. Eu sunt 
convins că dacă ne punem la masă şi discutăm cu toţii, vom găsi soluţia necesară. Dacă sunteţi de acord, 
propun chiar şi o primă zi de întâlnire,  ziua de miercuri, săptămâna viitoare, sau agreăm acum o altă zi şi o 
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oră şi facem o primă discuţie pe grupul acesta de lucru. Domnule preşedinte de şedinţă, dacă vreţi să preluaţi 
dumneavoastră sau îl ascultăm şi pe domnul primar, dar eu cred că aşa putem trece de acest moment, în 

care, aţi văzut, lucrurile nu au putut fi votate.  
Dl. primar: - Propun integrator pe domnul viceprimar şi comunicaţi 
astăzi cine vrea să participe de la fiecare şi apoi grupul îşi stabileşte 
ziua şi ora şi anunţăm şi Recons-ul. Eu vreau doar câteva precizări, 
ca să înţelegem şi mecanismul legislativ, să-i spunem aşa – evident 
că, în urma creşterilor la gaz, la curent, în special la utilităţi, tarifele 
sunt rămase în urmă şi  generează pierderi societăţii. Pe de altă parte,  
iei pixul în mână, calculezi şi atunci apar discuţiile acestea – „De ce 
aşa mult, de ce atât? Pune mai puţin!”. Managementul, fiind o 
societate comercială pe autofinanţare, nu poate să propună un tarif pe 
minus, vine Curtea de Conturi, cum la fel, nici eu nu pot, ca iniţiator, 
nu puteam să nu propun tarifele sau să-l retrag de pe ordinea de zi. 
Patronul este Consiliul Local, practic, al tuturor societăţilor, el este cel 
care decide, de aceea se aprobă aici! S-au parcurs aceşti paşi, să 
zicem, administrativ-legali, acum, propunerea domnului viceprimar am 
îmbrăţişat-o. Cu pixul în mână, la masă, astfel încât, în final, să avem 
până la urmă un tarif pentru fiecare din aceste puncte de lucru ale 

societăţii, cât mai realist, cât mai aproape de realitate, pentru că îi apare nu doar simplu calcul contabilicesc 
– 5 lei, în plus x 100 de clienţi înseamnă 500 de lei 
în plus, că poate dacă pui 5 lei, nu-ţi mai vin ăia 
100, poate îţi vin numai 80. Prin urmare, singura 
rugăminte pe care o am este să nu se lungească 
foarte mult, deci în luna noiembrie să putem avea 
o agreere din partea tuturor astfel încât să existe 
aceste tarife pentru că pentru orice zi de 
întârziere,  facturile şi toate celelalte sunt mărite şi 
nu ne permitem să ducem o societate spre 
insolvenţă. Că după aia ne trezim ca şi cu C.E.T.-
ul – trece în insolvenţă, se preia managementul de 
către altcineva şi atunci nu mai vine nimeni să ne 
întrebe, să le aprobăm vreun tarif sau ceva! Şi le 
aplică şi ce a hotărât judecătorul şi cu 
administratorul sindic sau cum îl cheamă! Aceasta 
este singura mea rugăminte – integrator, domnul 
viceprimar, daţi-i oamenii care doresc, dânsul îi 

convoacă şi pe cei de la Recons şi de la consiliul de administraţie şi directorii, nu este mare filozofie – într-
o săptămână ai tras linie, cu ceea ce se agreează se vine la vot şi se aplică. Este bine? Sunt nelămuriri pe 
subiect?  
Dl. Vlad C: - Evident, toată lumea îşi doreşte să existe o comunicare între executiv şi deliberativ, dar nu 
este prima oară când ni se pun pe masă nişte documente fără a se discuta înainte cu grupurile parlamentare 
sau cu partidele din Consiliul Local. Deci şi noi ne dorim sau nu ne dorim ca vreo firmă a municipalităţii să 
intre în insolvenţă, ştim cum a intrat CET-ul în insolvenţă şi nu dorim acelaşi proces pentru nicio altă firmă, 
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dar, în acelaşi timp, repet, nu putem să aprobăm nişte tarife nediscutate, ne negociate, puse pe masă aşa, 
direct! Deci, mulţumim domnului viceprimar pentru atitudinea conciliatoare pe acest subiect. 
Dl. Buruc C: - Bine. Mulţumim! Trecem mai departe!  

13 
Proiect de hotărâre nr. 535/2022 privind anularea creanţele fiscale restante administrate de organul 

fiscal local, mai mici de 40 lei aflate în sold la data de 31.12.2022 - inițiativa primarului 

Dl. Buruc C: - Supun la vot. Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? Colegii din on-line?  
Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 569 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

14 
Proiect de hotărâre nr. 536/2022 privind indexarea pe baza ratei de schimb a monedei euro la data 
de 03.10.2022 a impozitului pe mijloacele de transport prevăzute la art. 470 alin. (5) și (6) din Legea 

nr. 227/2015 privind Codul  fiscal, cu modificările și completările ulterioare - inițiativa primarului 

Dl. Buruc C: - Dacă nu sunt întrebări, supun la vot.  
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? Colegii din on-line?  

Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 570 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

15 
Proiect de hotărâre nr. 538/2022 privind aprobarea procedurii de publicare a listelor contribuabililor 

persoane juridice care nu au obligații fiscale restante la bugetul local - inițiativa primarului 

Dl. Buruc C: - Supun la vot.  
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? Colegii din on-line?  

Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 571 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

16 
Proiect de hotărâre nr. 459/2022 privind aprobarea Regulamentului pentru asigurarea suprafeței 
minime de spații verzi pentru lucrările de construcții și amenajări autorizate pe raza municipiului 

Arad - inițiativa consilierilor locali Curcanu Dorian-Florin, Săbău Daniela, Vlad Codrin-Dacian, Chifa 
Ioan, Stana Florin-Sebastian, Costea Cătălin, Mayer Siegfried, Buruc Alexandru-Cosmin, Cheșa Ilie, 
Aur Csilla, Galea Cristian-Aurel, Vornicu Dorina-Stela, Faur Lazăr, Barb Petru Nistor, Korodi Dan-
Andrei, Horvath Julia, Fordon Decebal-Ciprian, Mariș Florin, Gaman Ioan, Waas Liliana-Viorica, 

Naaji Antoanela-Luciana, Ilioni Florin, Bognar Levente Grigorie 

Dl. Buruc C: - Acest proiect este la iniţiativa tuturor consilierilor locali. Sunt intervenţii? Supun la vot. Cine 
este pentru? Abţineri? Împotrivă?  

Dl. Curcanu D: - O scurtă menţiune,  mulţumesc, domnule Buruc, proiectul de hotărâre cu spaţiile verzi  va 
face Aradul, la nivel national, un lider, şi cel mai probabil şi alte municipalităţi îl vor prelua, iar, în final, 
mulţumim tuturor consilierilor locali care au arătat maturitatea politică, cât şi factorului de decizie, care a pus 
interesul arădenilor pe primul loc.  
Dl. Buruc C: - Mulţumim,  trecem mai departe!  
Dl. Faur L: - Şi eu aş vrea să spun doar un cuvânt. Mulţumim domnului consilier Curcanu şi grupului USR, 
care, initial, au venit cu această propunere şi felul în care am integrat acest proiect toţi consilierii locali 
dovedeşte că putem să ne aşezăm la masă şi să găsim soluţii pentru Arad, inclusiv pe ce vorbeam mai 
înainte, tarifele pentru cele trei puncte de lucru ale societăţii noastre Recons. Mulţumim încă o dată! 
Dl. Buruc C: - Supun la vot proiectul. 
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Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? Colegii din on-line?  
Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 572 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. primar: - L-aţi votat de două ori, ca să fie treaba clară! Aşa este noul regulament – la “unanimitate”  
trebuie de două ori, că nu le vine a crede că a fost şi USR-ul de acord, ştiţi? Şi de aceea a mai întrebat încă 
o data!  
Dl. Buruc C: - Este o premieră! 
Dl. Vlad C: - Să fim siguri, corect!  

17 
Proiect de hotărâre nr. 328/04.10.2022 ediția 1, revizia 1 privind aprobarea documentației de 

urbanism Plan Urbanistic Zonal (P.U.Z.) și Regulament Local de Urbanism (R.L.U.) 
aferent:„Demolare casă existentă și construire locuințe colective cu spații comerciale la parter", 

Mun. Arad, Calea Radnei, nr. 137, pe parcela identificată prin extrasul C.F. nr. 329081 - Arad 

Dl. Buruc C: - Dacă nu sunt intervenţii, supun la vot. Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? Colegii din on-
line? 
Dna Stepanescu L: - 15 voturi pentru, 7 abţineri (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Costea, dl. Curcanu, 
dna Săbău, dl. Vlad C) – 22 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 573 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. Buruc C: - Aici aş avea eu o intervenţie de făcut. Acest proiect a fost de două ori dezbătut în Comisia 
de urbanism, în care s-au făcut amendamente la proiectul iniţial. Din păcate, această înţelegere, şi cu grupul 
USR, se pare că până acum nu a funcţionat. Să sperăm că de acum încolo ajungem totuşi la sentimente 
mai bune. Mulţumim! Trecem la următorul punct. 

18 
Proiect de hotărâre nr. 428/04.10.2022 ediția 1, 

revizia 1 privind aprobarea documentației de urbanism Plan Urbanistic Zonal (P.U.Z.) şi 
Regulament Local de Urbanism (R.L.U.) aferent: „Construire clădire cu următoarele funcțiuni: spații 

comerciale la parter, apartamente la etaje", Mun. Arad, str. Andrenyi Karoly, nr. 3, pe parcela 
identificată prin extrasul C.F. nr. 352380 - Arad 

Dl. Buruc C: - Supun la vot. 
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? Colegii din on line, vă rog să vă exprimaţi votul! 

Dna Stepanescu L: - 15 voturi pentru şi 7 abţineri  (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Costea, dl. Curcanu, 
dna Săbău, dl. Vlad C) – 22 consilieri prezenţi.  

S-a adoptat Hotărârea nr. 574 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. Buruc C: - Aceeaşi intervenţie ca şi la punctul de dinainte – acest proiect a fost discutat, dezbătut, din 
păcate, se pare că grupul USR mai mult vorbeşte! 

19 
Proiect de hotărâre nr. 432/2022 privind aprobarea documentației de urbanism Plan Urbanistic 

Zonal (P.U.Z.) şi Regulament Local de Urbanism (R.L.U.) aferent: „Construire locuință ", Mun. Arad, 
str. Dr. Teodor Botiș, nr. 1, pe parcela identificată prin extrasul C.F. nr. 316309, T 

OP: 161.1569/1/3/27 /1/2/1 – Arad – inițiativa primarului 

Dl. Buruc C: - Supun la vot.  
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? Colegii din on-line? 

Dna Stepanescu L: - Unanimitate  – 22 consilieri prezenţi.  
S-a adoptat Hotărârea nr. 575 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
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20 
Proiect de hotărâre nr. 529/2022 privind aprobarea documentației de urbanism:  

Plan Urbanistic de Detaliu: ,,Construire locuință P+M”, intravilan mun. Arad,  
str. Lipovei, nr. 82/A, județul Arad, generat de imobilul cu extrasul de carte funciară: C.F. nr. 328499 

– Arad, beneficiari: Vilagos Viorel-Mircea și Vilagos Amalia-Alina– inițiativa primarului 

Dl. Buruc C: - Supun la vot. Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? Colegii din on line ? Grupul USR se 
abţine! 
Dna Stepanescu L: - 15 voturi pentru, 7 abţineri (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Costea, dl. Curcanu, 
dna Săbău, dl. Vlad C) – 22 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 576 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

21 
Proiect de hotărâre nr. 552/2022 privind neasumarea responsabilității organizării și derulării 

procedurilor de atribuire a contractelor/ acordurilor-cadru pentru achiziția produselor aferente 
Programului pentru școli al României și a contractelor/acordurilor-cadru de prestare a serviciilor 
pentru derularea măsurilor educative, la nivelul Municipiului Arad, pentru anii școlari 2023-2027 

– inițiativa primarului 

Dl. Buruc C: - Dacă nu sunt intervenţii, supun la vot.  
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? Colegii din on- line? 

Dna Stepanescu L: - Unanimitate pentru – 22 consilieri prezenţi.  
S-a adoptat Hotărârea nr. 577 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

22 
Proiect de hotărâre nr. 555/2022 pentru modificarea componenței parcului auto al Municipiului Arad 

– inițiativa primarului 

Dl. Buruc C: - Dacă nu sunt intervenţii, supun la vot.  
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? Colegii din on- line ? 

Dna Stepanescu L: - Unanimitate pentru – 22 consilieri prezenţi.  
S-a adoptat Hotărârea nr. 578 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

23 
Proiect de hotărâre nr. 553/2022 privind stabilirea numărului şi al cuantumului burselor acordate în 

învăţământul preuniversitar cu frecvență din Municipiul Arad în anul școlar 2022-2023  
– inițiativa primarului 

Dl. Buruc C: - Dacă nu sunt intervenţii, supun la vot. Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? Colegii din on- 
line? 
Dna Stepanescu L: - Unanimitate pentru – 22 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 579 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

24 
Proiect de hotărâre nr. 543/2022 privind încheierea cu SC Gospodărirea Comunală Arad SA a unui 
contract de servicii de curățenie și igienizare, în temeiul prevăzut de art. 31 din Legea nr. 98/2016 

privind achizițiile publice, cu modificările și completările ulterioare - inițiativa primarului 

Dl. Buruc C: - Nu participă la vot domnul Mariş, Supun la vot. 
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? Colegii din on-line? 

Dna Stepanescu L: - 21 voturi pentru,  1 consilier nu participă la vot (dl. Mariş) – 22 consilieri nu participă 
la vot.  

S-a adoptat Hotărârea nr. 580 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
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25 
Proiect de hotărâre nr. 549/2022 privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Arad 
nr. 451/28.11.2017 privind aprobarea documentației tehnico-economice a obiectivului de investiție: 

„DALI - Extindere și modernizare Grădinița PP Prichindel, Arad, str. Fabius nr. 8” 
– inițiativa primarului 

Dl. Buruc C: -  Supun la vot.  
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? Colegii din on-line? 

Dna Stepanescu L: - Unanimitate – 22 consilieri prezenţi.  
S-a adoptat Hotărârea nr. 581 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

26 
Proiect de hotărâre nr. 545/2022 privind modificarea statului de funcţii al Filarmonicii Arad - 

inițiativa primarului 

Dl. Buruc C: -  Dacă nu sunt intervenţii, supun la vot. Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? Colegii din on- 
line?  
Dna Stepanescu L: - Unanimitate – 22 consilieri prezenţi.  

S-a adoptat Hotărârea nr. 582 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. primar: - O intervenţie.  
Dl. Buruc C: - Vă rog! 
Dl. primar: - O scurtă intervenţie, că  mi-am adus aminte acum „instantaneu şi pe loc”, cum ar spune cineva, 
doar ca o informare – dacă vă aduceţi aminte, la momentul august, dacă nu mă înşel, când au venit ceva 
bani pe cultură, am convenit să rămână la dispoziţia celor două instituţii, ca să nu tot facem hotărâri lună de 
lună. Pasul 2 a fost propunerea conducerii Filarmonicii să organizeze concurs pentru că în Filarmonică 
lipsesc anumite piese de bază, dacă pot să le spun aşa, am înţeles şi eu, nefiind specialist, că, dacă piesa 
este cu cinci viori şi n-ai decât trei, n-ai cum s-o cânţi, îţi mai trebuie încă două şi că este mai ieftin decât să 
închirieze, să spunem, mă rog, cu colaboratori, este termenul corect de „închiriere”, să le asigure cazare, să 
angajeze chiar şi pe perioadă determinată, asta însemnând aproape un an de zile, până la sfârşitul stagiunii 
de anul viitor – rezultatul a fost că au angajat 8 oameni: 5 la orchestră, din care au dus oameni din pensie, 
în loc să dea o şansă celor tineri şi nu nominalizez şi 3 la cor, că vezi Doamne,  corul nu putea cânta cu 45 
de persoane, trebuia să fie 48! Şi au mai scos la concurs contabil-şef şi au mai scos la concurs asistent de 
manager…Da, domnule Codrin, vă dau documentele! Credeţi-mă că aia este! Sub o altă titulatură, i-au mai 
trecut acolo că face şi protecţia muncii şi altele, de personal, care puteau fi date altora dintre cei angajaţi. 
Am vrut doar să vă informez pentru că dumneavoastră, de fiecare dată, vă consider de bună - credinţă, 
atunci când luăm apărarea pe anumite domenii şi lucrurile nu sunt chiar aşa!  V-am spus,  au spus că dau 
o şansă celor tineri, şi dau şi nume  şi l-au dus pe domnul Dogaru din pensie, să ia şi pensie şi salariu! N-
au mai găsit pe altul. Nu s-au mai găsit! Asta este! Ca să ştiţi cu cine lucrăm, pe votul dumneavoastră! 
Mulţumesc frumos! Vă voi ţine la curent de fiecare dată cu evoluţia managementului de acolo. Mulţumesc!  
Dl. Buruc C: - Vă mulţumim de intervenţie! 

27 
Proiect de hotărâre nr. 550/2022 privind aprobarea procesului-verbal/stenogramei ședinței publice 

ordinarea Consiliului Local al Municipiului Arad din 27 iulie 2022 – inițiativa primarului 

Dl. Buruc C: - Dl. Buruc C: -  Supun la vot.  
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? Colegii din on-line? 

Dna Stepanescu L: - Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 583 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
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28 
Proiect de hotărâre nr. 551/2022 privind aprobarea procesului-verbal/stenogramei ședinței publice 

extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Arad din 9 august 2022 – inițiativa primarului 

Dl. Buruc C: - Dl. Buruc C: -  Supun la vot. Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? Colegii din on-line?  
Dna Stepanescu L: - Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 584 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

29 
Informări privind activitatea operatorilor economici de sub autoritatea Consiliului Local al 

Municipiului Arad 

S-a luat la cunoştinţă. 

30 
Notificări diverse, corespondenţă adresată Consiliului Local al Municipiului Arad 

(n.n. a se vedea încheierea  stenogramei). 

 
31 

Interpelări, întrebări, petiții, declarații politice şi alte probleme supuse atenţiei Consiliului Local al 
Municipiului Arad 

Dl. Buruc C: - Sunt intervenţii?  
Dl. primar: - Aş propune să mergem în continuare cu extraordinara şi apoi să parcurgem acest punct, 
interpelări, dacă sunteţi de acord? (n.n.  de acord unanimitate)  
 
(n.n. După dezbaterea punctelor de pe ordinea de zi a şedinţei extraordinare s-a revenit la punctul 31 a 
ordinii de zi a acestei şedinţe). 
 
Dl. Buruc C: - Trecem la punctul “Diverse” de la şedinţa ordinară. Sunt intervenţii? Dacă nu… 
Dl. Curcanu D: - O interpelare, dacă se poate? 
Dl. Buruc C: - Vă rog! 

1 
Dl. Curcanu D: - Toţi consilierii locali am primit pe e-mail o sesizare legat de un caz de la Poliţia Locală, în 
care, din păcate, un poliţist local doarme în Dispeceratul Poliţiei Locale  şi aş avea două întrebări, domnule 
primar,  acum, că vrem să recunoaştem sau nu, comportamentul lui afectează într-o oarecare măsură 
imaginea Poliţiei Locale,  cât şi imaginea noastră, a Consiliului Local, care acordă în fiecare an câteva 
milioane de euro Poliţiei Locale pentru funcţionare şi prima întrebare este dacă s-au luat ceva măsuri în 
acest caz, având în vedere că totuşi acel poliţist local doarme “pe banii arădenilor” în dispecerat ? 
Şi a doua întrebare este că Legea Poliţiei Locale nr.155/2010 spune destul de clar că un poliţist local aflat 
la locul de muncă trebuie să poarte uniformă. Nu ştiu ce măsuri s-au luat, de asemenea, în acest caz, având 
în vedere că acest poliţist local a mers la locul de muncă în pantaloni scurţi şi şlapi şi, desigur, a dormit şi în 
timpul lucrului, în timpul serviciului ! Mulţumesc! 
Dl. primar: - Da, din câte spune şi doamna secretar, este în Comisia de Disciplină, în analiză! Şi nu aş vrea 
să fac aporecieri pentru că sunt reglementările în vigoare, pe domeniul acesta. Dar “off the record”, în poza 
respectivă, de unde ştiţi că era în timpul serviciului?  
Dl. Curcanu D: - Din câte am înţeles din sesizare, poza este făcută în dispeceratul poliţiei… 
Dl. primar: - Eu nu am zis unde-i făcută, eu am întrebat de unde ştiţi că omul respectiv era în timpul 
serviciului?  
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Dl. Curcanu D: - Nu ştiu, nu cred că cineva dintre noi vine la Consiliul Local în pantaloni scurţi! 
Dl. primar: - Dar în sala de consiliu poate să fie pe aici cândva, in afară de şedinţa de consiliu! Că era singur 
acolo! 
Dl. Curcanu F: - Totuşi, să dormi într-un dispecerat..!  
Dl. primar: - Eu nu sunt avocatul nimănui, v-am spus doar… 
Dl. Curcanu D: - Acum nu intrăm într-o polemică, vă rog, haideţi să nu încercăm să ascundem sau să 
minimizăm acest caz!  
Dl. primar: - Nu am ascuns, că v-am spus că…. 
Dl. Curcanu D: - Este o problemă şi vă rog să luaţi măsuri! Atâta tot! Mulţumim! 
Dl. primar: - Da. Mi-aţi comunicat! Mulţumesc!  
Dl. Buruc C: - Comisia de Disciplină îşi face treaba, o să primiţi şi un răspuns, dacă doriţi. De la comisia de 
disciplină o să primiţi şi un răspuns! 
Dl. primar: - Da. Vă mai spun ceva strict tehnic – dacă eu aş spune ceva acum sau o altă ipostază sau aş 
şi scrie, instant ne-ar câştiga, în orice instanţă, că ne-am antepronunţat şi că “şeful” a spus să se facă aşa, 
să-i dea sancţiunea X” sau “Y”, doar la propunerea comisiei de disciplină se pot lua anumite măsuri, pe care 
le aplici după aceea, altfel nu este legal! Mă bucur că, în sfârşit… 

2 
Dl. Buruc C: - Mulţumim. Mai avem o intervenţie, de la un reprezentant al A.D.I. Deşeuri. Supun la vot, 
pentru că nu a fost nici un punct pe ordinea de zi. Supun la vot intervenţia reprezentantului ADI Deşeuri… 
Dl. primar: - Dar ştiţi că la precedenta şedinţă, mă scuzaţi, domnule preşedinte, am rugat să vină din nou, 
că aşa a fost discuţia atunci. Corect? Dar supuneţi la vot şi cred că nimeni nu are nimic împotrivă. 
Dl. Buruc C: - Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? Colegii din on-line?  
Dna Stepanescu L: - Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 
Dl. Buruc C: - Vă rog! 

Dna Ţolea O: - Bună-ziua! Aşa cum i-am promis domnului primar, am 
venit şi am şi noutăţi bune, zic eu! În 17 octombrie s-a soluţionat 
plângerea împotriva Deciziei CNSC, aşteptăm să vină soluţia instanţei 
de judecată, în formă de sentinţă, ca să putem să deblocăm 
procedura… 
Dl. primar: - Mă scuzaţi, dar pe site s-a dat rezultatul? Păi acela 
spuneţi-ni-l!  
Dna Ţolea O: - Admite în parte şi plângerea noastră şi plângerea lor! 
Deci…. 
Dl. primar: - Bun! 
Dna Ţolea O: - Mare câştig nu-i pentru nici unul dintre noi,  dar, mă 
rog, era o cale de atac, s-a uzat de ea, asta este, n-avem ce face!  
Dl. Buruc C: - Se deblochează sau nu se deblochează procedurile?  
Dna Ţolea O: - Da, deci trebuie să ne vină sentinţa, ca să putem să 
deblocăm procedura. O aşteptăm. Conform legii, există un termen de 
şapte zile, care s-a împlinit în 24 (17+7), dar ţinând cont că este cu 
poşta,  s-ar putea să vină astăzi, mâine, în zilele acestea trebuie să 

vină sentinţa. Oricum, între timp, noi am trimis spre studiu documentaţia pentru negociere şi o să solicităm 
în consiliile locale votul, în sensul de a demara, ca şi procedură alternativă, dacă nu ne încadrăm cumva în 
termene, să o avem la dispoziţie, să nu cumva să rămânem fără operator. 
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Dl. primar: - Deci, înţeleg – încerc să traduc eu pentru toată lumea – planul A – în funcţie de ce va veni în 
sentinţa de săptămâna aceasta şi reuşiţi să vă încadraţi în termenul legal şi aveţi câştigător, fără probleme, 
care preia activitatea în oraş; planul B – indiferent cum ar fi planul A – dacă se lungeşte, luaţi hotărâri de 
consiliu astfel încât ADI-ul să fie mandatat să poată negocia, încheia sau prelungi contractual până când 
există operator în urma licitaţiei. 
Dna Ţolea O:  Da, un contract pe 6 luni pe zile, pe negociere directă cu operator… 
Dl. primar: - Am înţeles!  
Dna Ţolea O: - Deci, acestea sunt noutăţile!  
Dl. primar: - Bun. O să vă rog să ne spuneţi şi nouă zilele acestea paşii următori! 
Dna Ţolea O: - Da, cum să nu! O să vă informăm! 
Dl. primar: - Domnii consilieri au vreo nelămurire sau întrebare?  
Dl. Buruc C: - Bun. Dacă nu mai sunt alte intervenţii, mulţumim frumos! 
Dna Ţolea O: - Mulţumesc! 
Dl. Vlad C: - Eu aş avea, dacă se poate! 
Dl. Buruc C: - Vă rog! 

3 
Dl. Vlad C: - Dacă tot am vorbit de Poliţia Locală şi s-au adus la cunoştinţă câteva incidente şi zona “Boul 
Roşu”. Ar trebui, cumva, mărit numărul de patrule din zona respectivă. Este o zonă plină de tineri violenţi, 
care consumă ceea ce consumă şi sunt acolo diferiţi agenţi economici, care au clienţi, şi se leagă de clienţii 
respectivi, de angajaţi, deci ar trebui ca aceste patrule terestre, care la un moment dat au fost prin Arad, să 
se intensifice, în zona respectivă.   

4 
Punctul 2 – O întrebare – domnule primar, când daţi drumul la căldură? Pentru că este o mare problemă. 
De luni vor începe din nou şcolile şi nu se încălzeşte de pe o zi pe alta.  

5 
Şi, stadiul lucrărilor, care se desfăşoară acum la infrastructura CET-ului, în Confecţii – sunt 5 blocuri fără 
apă caldă, de o lună şi jumătate şi nu ştiu ce se întâmplă acolo! În acelaşi timp, la toate punctele unde se 
lucrează, ţevile de apă caldă sunt scoase prin aer şi stau noaptea la 5, 6 grade celsius, se răceşte apa şi 
stau oamenii câte 15-20 de minute,  plătind apa respectivă ca apă caldă, aşteptând să vină apa caldă. Deci, 
este o problemă aici!  

6 
Şi ultima problemă - legată de staţia de tramvai de la Libelula, pe care am propus-o data trecută să se 
reactiveze, i-aţi dat sarcină colegului meu, dar colegul meu este din deliberativ şi cum bine ştiţi, societăţile 
Primăriei nu funcţionează cu recomandările deliberativului, ci strict ordinului ierarhic, pe principiul “dacă nu 
zice primarul, noi nu mergem nici la baie! “. 
Dl. primar: - O las pe doamna Florea să vă dea vestea bună!  
Dna Florea L: - Dacă-mi permiteţi, s-a aprobat în Comisia de Sistematizare, urmează să o trecem în 
Contractul de delegare şi o activăm.  
Dl. primar: - Deci, vedeţi că am lucrat aşa cum spuneţi dumneavoastră!  
Dl. Vlad C: - Mulţumesc. Aşa, în paralel!  
Dl. primar: - Mă bucur că aţi constatat că deliberativul este una şi executivul este alta şi sper să ţineţi minte 
acest lucru şi la alte intervenţii, inclusiv ale dumneavoastră, când, din deliberativ doriţi să fiţi executiv, pentru 
asta, mai trebuie doar un număr mai mare de voturi, doar atât, ca să deveniţi executiv sau… 
Dl. Vlad C: - A nu, că dacă doream să devin executiv nu era aşa de greu, domnule primar! 
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Dl. primar: - Sau îmi daţi voie să vă răspund? Sau, un concurs, un examen la Primăria Arad şi intraţi în 
executiv! Mi-ar face mare plăcere!  
Dl. Vlad C: - Mie, nu! Mulţumesc!  
Dl. primar: - Asta e! Ca să vă răspund la celelalte întrebări – şi eu îmi notasem aici, să vă spun că  pe 
analiza pe care am făcut-o şi cu conducerea CET-ului, intenţionăm să pornim căldura din weekend, exact 
pe acelaşi principiu pe care l-aţi enunţat, pentru că de luni încep şi şcolile, numai bine o să se mai 
încălzească peste week-end şi acolo. Acest lucru s-a comunicat şi mi-au spus cei de la CET că sunt în 
contact şi pe grafic cu cei care au acele lucrări de termoficare, astfel încât unde sunt în lucru să le termine, 
unde nu, nu mai au cum să lucreze sub presiune, se vor îngropa la loc, nu se va asfalta, probabil, peste tot 
acum, decât dacă sunt lucrări finalizate şi în primăvară, când va permite vremea, vor relua lucrul. Cam aşa 
este planul şi după prognoză.  
Dl. Vlad C: - Doar la punctul acela care este în Confecţii, deci am discutat, aceeaşi problemă  a fost şi pe 
Tudor Vladimirescu, dar acolo a fost un şef de şantier mai cooperant, am povestit puţin cu el, “am intrat în 
pivniţele blocului..”, zicea, “…ceva legături nu au fost ok..”, dar acolo, în Confecţii, nu lucrează nimeni. Trec 
pe acolo aproape în fiecare zi şi mai niciodată nu este nimeni, măcar să vorbesc, să se vadă despre ce este 
vorba! Deci stau blocurile acelea fără apă caldă !  
Dl. primar: - Sper că aţi fost în timpul orelor de program şi n-aţi găsit pe nimeni! N-aţi fost cândva seara!  
Dl. Vlad C: - Constant! Noi nu facem ronduri de seară, doar de zi, domnule primar!  
Dl. primar: - Mă bucur! Se vede, că l-am văzut şi pe colegul că a fost foarte îngrijorat de paiele de aici! Aşa, 
ca un sfat prietenesc,  fiţi mai atent la cuvinte, că v-aţi referit la mine! Nu, nu! Cu domnul…, când n-aveaţi 
loc de baloţii de paie, care erau în construcţii aici, şi n-aţi avut răbdare, datorită tinereţii, aţi folosit un apelativ 
cu “ primar de paie”! Nu-i un limbaj care să vă facă cinste, dar eu vă las în continuare să vă manifestaţi!  
Dl. Curcanu D: - Săptămâna aceasta, dacă nu mă înşel, avem “Zilele Culturii Austriece”. Nu ştiu dacă “Zilele 
Culturii Austriece” se potriveşte, nu ştiu, cu baloţii de paie pe care îi avem acum, în faţa primăriei, dar acum, 
na, o lăsăm aşa. Mulţumesc!  
Dl. primar: - Asta este opinia dumneavoastră! Da. Şi noi mulţumim! 
Dl. Buruc C: - Trecem peste?  
Dl. primar: - Sigur că da! Vă mulţumesc doar pentru operativitate şi doamna secretar, vă rog! 
REVENIRE LA PUNCTUL 30 

30 
Notificări diverse, corespondenţă adresată Consiliului Local al Municipiului Arad 

Dna Stepanescu L: - Doresc doar să notific 5 zile din concediul din 2021 ale domnului primar de la sfârşitul 
lunii septembrie (Notificarea nr. 71.712/15.09.2022). Mulţumesc! 
Dl. Buruc C: - Mulţumesc. Declar şedinţa de astăzi închisă! 
 
 (n.n. şedinţa s-a încheiat la ora 14,30). 
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